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Dutch. 

De Tent Visie.
1 Corinthiërs 15:50-58,

50 Doch dit zeg ik, broeders, dat vlees en bloed het Koninkrijk Gods niet beerven 
kunnen, en de verderfelijkheid beerft de onverderfelijkheid niet.
51 Ziet, ik zeg u een verborgenheid: wij zullen wel niet allen ontslapen, maar wij 
zullen allen veranderd worden;
52 In een punt des tijds, in een ogenblik, met de laatste bazuin; want de bazuin zal 
slaan, en de doden zullen onverderfelijk opgewekt worden, en wij zullen veranderd 
worden.
53 Want dit verderfelijke moet onverderfelijkheid aandoen, en dit sterfelijke moet 
onsterfelijkheid aandoen.
54 En wanneer dit verderfelijke zal onverderfelijkheid aangedaan hebben, en dit 
sterfelijke zal onsterfelijkheid aangedaan hebben, alsdan zal het woord geschieden, 
dat geschreven is: De dood is verslonden tot overwinning.
55 Dood, waar is uw prikkel? Hel, waar is uw overwinning?
56 De prikkel nu des doods is de zonde; en de kracht der zonde is de wet.
57 Maar Gode zij dank, Die ons de overwinning geeft door onzen Heere Jezus Christus.
58 Zo dan, mijn geliefde broeders! Zijt standvastig, onbewegelijk, altijd overvloedig 
zijnde in het werk des Heeren, als die weet, dat uw arbeid niet ijdel is in den Heere.  

Een biograaf die over de apostel Paulus schrijft, zou ongetwijfeld zorgvuldig Paulus' geloof 
aangaande de toekomst presenteren evenals over de huidige staat van degenen die in het 
geloof waren vertrokken uit dit leven. Evenzo moet ik hetzelfde doen bij het presenteren van 
het leven en de bediening van Broeder Branham. Ik heb het gevoel dat, als een man een 
standpunt, of een overtuiging, of een hoop heeft, die standpunt, die overtuiging of die hoop 
een invloed heeft op zijn daden, persoonlijkheid, ambities, verlangens en planning, vooral 
met betrekking tot zijn toekomst als minister van God.

Nu, ik voel dat Broeder Branham uitkeek naar iets dat zou komen. God had hem veel dingen 
getoond en hij was voortdurend op zoek naar hun vervulling. Maar hij zei dat als we iets 
zoeken, we moeten weten waarnaar we op zoek zijn. Zo is het ook met ons zoeken naar de 
vervulling van het tentvisioen. Aangezien sommigen beweren dat de visie al vervuld is, 
moeten we weten waardoor ze zich zo voelden. Ik vraag mensen niet om dit visioen te 
begrijpen en te interpreteren, alleen om te kijken naar wat het tentvisioen was. Broeder 
Branham zegt dat de enige juiste interpretatie van een visioen in lijn moet zijn met het 
Woord. Als de interpretatie buiten het Woord staat, dan kijk je naar iets dat niet gaat 
plaatsvinden.

Laten we dit principe van woordinterpretatie eens onderzoeken. Neem bijvoorbeeld een 
professor die ik ooit had in de klas Systematische Theologie op de Bijbelschool: de man was 



een strikte Trinitariër. In discussies buiten de klas had ik een paar van mijn klasgenoten erop 
gewezen dat de Heer, onze God, één God is - niet drie. Een van deze klasgenoten vroeg deze 
professor wat hij zou doen als er, als hij in de hemel kwam en binnenkwam, er niet drie 
waren, maar één. De professor bekeek de student van over de bovenrand van zijn bril en 
verkondigde: “Als ik daar aankom en er is er maar één, dan draai ik me om en loop naar 
buiten.” Hierop nam ik het woord en zei: “Dokter, u zult geen angst hebben; met die instelling
kom je er nooit.” U ziet dat hij naar zijn eigen interpretatie van de Godheid keek, in plaats van
naar de waarheid te luisteren, zelfs vanuit het Woord van God. In zijn gedachten was de zaak
al geregeld dat er drie Goden waren en zijn gedachten konden nooit veranderd worden. Maar
zijn interpretatie was buiten het Woord.

Nu wil ik in alle nederigheid een vraag stellen aan sommigen van degenen die ook dingen 
hebben in hun gedachten gesetteld. Wat ga je doen als het visioen van de tent niet wordt 
vervuld op de manier waarop je denkt dat God zei dat het zou zijn? Als je zegt dat je weet 
hoe het zal zijn, wees gerust van één ding - je hebt het mis. Ik kan deze verklaring met 
volledig vertrouwen afleggen, omdat de profeet van God zei dat als je dat uitzoekt, je hebt 
het mis, want niemand zal het weten.

Ik hoorde voor het eerst van het tentvisioen in 1964 door de interpretatie van andere 
mannen, maar in oktober van dat jaar, tijdens een jachttocht met Broeder Branham naar 
British Columbia, ontving ik de informatie rechtstreeks van de profeet zelf. Hij vertelde me het
visioen in detail. Hij onthulde de naam van een persoon die had aangeboden om voor de tent
te betalen. Hij zei: “Broeder Pearry, ik hoef het alleen maar te bestellen en het zal betaald 
worden.” Het was me duidelijk dat het visioen van de tent een bron van grote hoop voor hem
was. De deuren werden gesloten voor zijn boodschap, zei hij. Zoveel kerken, 
kampbijeenkomsten en conventies, die er vroeger graag naar verlangden dat hij over 
goddelijke genezing predikte, sloten hem nu uit vanwege “zo zegt de Heer” over leer. Toch 
was er door dit alles één troost. Zoals hij het uitdrukte: “Broeder Pearry, een troost die ik heb
gehad, is dat God me dit tentvisioen gaf. Hij laat me weten dat wanneer alle deuren gesloten 
zijn en alles buitengesloten, ik nog steeds een plaats zal hebben om het evangelie te 
prediken - zoals ‘aldus zegt de Heer’.”

Het was in de coffeeshop van het Holiday Inn, in de buurt van Jeffersonville, toen het 
onderwerp weer ter sprake kwam. De datum was augustus 1965. Hij had die dag uitvoerig 
met mij gesproken over de wolk, en het zwaard dat in zijn hand verscheen. Ik begon me af te
vragen waarom hij deze ervaringen voor mij herhaalde terwijl hij me alles al eerder had 
verteld. Toen legde hij deze verklaring af, “Broeder Pearry, u hebt toch wel van mijn 
tentvisioen gehoord?”, “Ja meneer,” antwoordde ik, “u heeft het mij verteld en anderen 
hebben het mij ook verteld.”

Hij zei: “Weet je, er zijn veel broeders die hun baan hebben gekregen allemaal uitgezocht.” Ik
antwoordde dat ik dit wist, dat ik enkele vrachtwagenchauffeurs, enkele tentmannen en 
verschillende kende waarvan hij zei dat ze konden helpen.

Hierop zei hij: “Broeder Pearry, ik weet het niet... je weet wel, ik spreek als een man in deze 
dingen, het is iets, een visioen dat God me gaf. Ik geloof dat wanneer de tijd daar is, 



dezelfde die mij dat visioen gaf, mij zal laten zien wat elke broeder geacht wordt te doen... 
wanneer die visie wordt vervuld.” Hij vervolgde: “Broeder Pearry, ik geloof dat er een plaats 
voor u zal zijn.”

Zoals iedereen dacht ik op dat moment aan hem met een tent zoals ik nog nooit eerder had 
gezien. Bijeenkomsten en drukte waar je nog nooit van had gehoord. Ik dacht aan alle 
plaatsen waar anderen hadden gezegd dat ze dachten dat het zou zijn. Ik herinnerde me een 
band waarop hij zei dat hij wilde om het op te zetten in Mexico-Stad. Ik wist dat hij met een 
paar broeders had gesproken over het feit dat het overzee was. Met andere woorden, er werd
privé veel gezegd over het visioen. Laten we, om te begrijpen wat men met deze 
privégesprekken moet doen, enkele feiten uit het Woord over profeten onderzoeken.

Johannes de Doper stond op een dag in de rivier de Jordaan en doopte Jezus Christus, de 
Zoon van de levende God, en hij zag de Geest van God als een duif uit de hemel neerdalen 
en hij wist dat dit het teken was dat door God was gezonden. Nu kon hij aan de wereld 
aankondigen, “...Zie het Lam Gods, Dat de zonde der wereld wegneemt!”  Hij had een zalving
op zich toen hij deze dingen sprak.

Evenzo zoals Broeder Branham over Elia vertelde: die profeet stond op de berg Karmel en 
riep vuur uit de hemel, nam vierhonderd valse priesters en liet ze doden, bad om de hemel te
sluiten voor drie en een half jaar, draaide zich toen om en opende ze weer, toen rende hij 
sneller dan een wagen naar de stad; maar toen een kleine vrouw naar hem toe kwam en 
hem beschuldigde, rende deze machtige profeet voor zijn leven. Broeder Branham zei dat het
het verschil laat zien wanneer de zalving van God op een profeet is en wanneer niet. De 
Geest had Elia verlaten toen Izebel hem beschuldigde en God moest zelfs zijn leven 
ondersteunen; hij was niet in staat om zijn eigen brood te krijgen. De Heer stuurde hem naar
het huis van een kleine weduwe om te eten. Zo was het ook met Johannes de Doper die, 
zonder aarzeling of twijfel, Jezus verkondigde als het Lam van God; maar een paar maanden 
later, toen John in de gevangenis zat, was het een ander verhaal. Het was toen dat hij 
stuurde om Jezus te vragen of Hij de Ene was, of dat ze naar een ander moesten zoeken.

Was Johannes oprecht toen hij zijn aankondiging over Christus deed? Was Elia oprecht toen 
hij de machtige dingen deed die hij deed in de naam van de Heer? Absoluut. Toen zij onder 
de zalving spraken, spraken zij als God. Maar we moeten niet vergeten dat hoewel ze 
profeten waren, ze ook mannen waren. Ze spraken ook als mannen.

De dag dat Broeder Branham dat tentvisioen onder de zalving sprak, zei hij. “Je let erop, net 
als de anderen, zo zal dit zijn, want het is ‘zo zegt de Heer’.” Die dag sprak hij als God. Maar 
we moeten begrijpen dat we niet elk detail van een persoonlijke discussie kunnen nemen en, 
door onze eigen interpretatie, het kunnen maken “zo zegt de Heer”. Onder zulke 
omstandigheden kunnen we niet zeggen ‘zo zegt de Heer’, want we zouden verkeerd kunnen 
begrijpen wat de profeet ons persoonlijk vertelde. Het tentvisioen is “zo zegt de Heer”. Het 
zal worden vervuld. Daarover bestaat in mijn geest geen twijfel, maar voor anderen om het 
te interpreteren, blijft er een vraag in mijn gedachten.

De dag dat Broeder Branham me vertelde dat hij geloofde dat er een plaats voor mij zou zijn,



zei hij ook: “Broeder Pearry, ik weet niet of het een tent was. Het leek een tent te zijn, maar 
het had ook een groot gebouw of een kathedraal kunnen zijn.”  Toen zei hij: “Weet je, zoveel 
mensen zijn op zoek naar een tent, maar ik vraag me af of ze op zoek zijn naar een tent, of 
dat ze op zoek zijn naar de Opname.”  Sommigen zeggen dat de Opname niet zou kunnen 
plaatsvinden zonder dat het tentvisioen in vervulling ging; maar als er één ding is dat ik heb 
geleerd, is het niet de ene gebeurtenis afhankelijk te maken van de andere. Ik herinner me 
nog maar al te goed dat hij zei: “Zoek daar niet naar; zoek naar de Opname.”

Voordat we die dag uit elkaar gingen, legde Broeder Branham een verklaring af. (Als hij het 
niet zei, zal ik het op de dag des oordeels onder ogen zien.) Hij zei: “Broeder Pearry, ik heb u 
deze dingen vandaag verteld zodat je, nadat je in Tucson bent aangekomen, de broers kunt 
helpen om te zien welke kant ze op moeten kijken of draaien.” Sommigen waarderen dat niet,
maar als het enige eer is dat hij me deze dingen vertelt en de tijd die hij met me doorbracht, 
er is ook een verantwoordelijkheid. Hij zei dat hij “je niets zou geven voor een man met een 
melige mond die niet kon opstaan en zeggen wat hij dacht.” Ik ben er zeker van dat hij 
verwachtte dat ik die dingen in oprechtheid zou herhalen met een eerlijk en zuiver geweten, 
en niets anders zocht dan te helpen. Dus ik vertel het ze.

In september 1965 zat ik in de Ramada Inn, hier in Tucson, met Broeder Branham en 
opnieuw herhaalde hij dezelfde dingen voor mij. De visioenen werden weer naar buiten 
gebracht, inclusief het tentvisioen. Toen hij klaar was, vroeg ik hem waarom hij deze tijd met 
mij had doorgebracht. Ik vertelde hem dat ik wist dat er honderd mensen in de stad waren 
die zo’n interview met hem zouden hebben willen hebben; Ik vroeg hem waarom ik het was.

Hij keek me aan en zei eenvoudig: “Broeder Pearry, het was de bedoeling.”

Wat is de tentvisie precies? Ik wil u vertellen wat ik voel dat Broeder Branham zei dat het 
was. Allereerst was het visioen van de tent “zo zegt de Heer”. Dit mogen we nooit vergeten, 
ongeacht al het andere dat we horen. Hij zei niet: “misschien”. Hij was heel definitief. Het 
visioen was een van een reeks van drie visioenen die tegelijkertijd kwamen. De andere twee 
zijn uitgelegd, maar het visioen van de tent bevat geheimen en mysteries waarvan hij zei dat 
de Engel des Heren hem gebood om het aan niemand te openbaren. Trouw bewaarde hij die 
geheimen, trouw aan zijn gelofte dat hij het geheim met zich mee zou nemen als hij zou 
sterven voor de komst van de Heer. Ter voorbereiding van dit materiaal heb ik elke preek over
dit onderwerp gelezen en mijn geweten is duidelijk dat wat ik ga vertellen kan worden 
ondersteund door de woorden van de profeet. Ik ben me er terdege van bewust dat ik 
verantwoordelijk wordt gehouden als ik iemand zou misleiden die dit leest.

Zijn eerste verwijzing naar het tentvisioen staat in zijn preek “Inner sluier”, die hij in januari 
1956 predikte, en onthulde het feit dat het visioen in december 1955 tot hem was gekomen. 
Laten we, voordat ik dit eerste verslag van het visioen presenteer, denken aan 7 mei 1946, 
toen de Engel des Heren hem zijn opdracht gaf en hem vertelde dat als hij de mensen kon 
laten geloven dat hij Gods profeet was, dat niets zijn gebed in de weg zou staan, zelfs kanker
niet. Bedenk dat deze, die zulke machtige werken zou doen, uit een extreem arm gezin 
kwam. Als kind had hij bijvoorbeeld geen hemd om naar school te dragen, dus droeg hij zijn 
jas en knoopte hij helemaal dicht. Op een dag vatte de leraar dit tot zijn ontsteltenis op als 



een teken dat hij het koud had en bracht hem dichter bij de verwarming. Stel je voor dat hij 
daar zat en deed alsof hij huiverde, maar de hele tijd brandde hij van de hitte. Al vroeg in zijn
leven werd hij geconfronteerd met de vernedering om mensen de straat over te zien steken 
om hem niet te ontmoeten. Hij was een Branham. Zijn vader was een dranksmokkelaar.

Als jongere gebruikte hij het eerste kwartaal dat hij ooit verdiende om een stalen val te kopen
om een konijn te vangen om iets te eten voor het gezin te kopen. Al het geld dat over was, 
ging naar het kopen van meer vallen. Met zo’n achtergrond van armoede is het geen wonder 
dat de mensen het onmogelijk vonden hem te geloven toen hij hen vertelde over het bezoek 
van de engel en het verwachte succes van zijn bediening. “Niemand zal naar je luisteren”, 
gingen hun sombere voorspellingen. Hun zure verklaringen gingen verder: “Je bent geen 
man met een reputatie. Je hebt niet eens een opleiding genoten.”

Maar hij ging hoe dan ook door naar zijn eerste ontmoeting in St. Louis met versleten kragen 
omgedraaid, een gat in zijn jas dat hij met zijn hand moest bedekken tijdens het prediken, en
zelfs geen pyjama op zijn naam. Zijn bijeenkomsten gingen door. Velen van hen kosten 
duizenden dollars, maar hij had met God afgesproken dat hij op het veld zou blijven zolang 
hij kon prediken zonder om geld te hoeven bedelen. Toen brak in 1955 de dag aan waarop 
hem werd verteld dat ze na een bijeenkomst in Californië $15,000 in het rood stonden. Die 
avond praatte hij met God: Hij vertelde de Heer dat hij gehoorzaam was geweest aan de 
boodschap van de engel en dat hij nu gehoorzaam zou zijn aan zijn eigen verstandhouding 
met God om terug te keren van het veld in plaats van om geld te vragen. Hij bracht zijn 
familie terug over het hele land naar Jeffersonville.

De hele weg terug door het hele land, stelde hij zijn familie niet op de hoogte van de 
beslissing die hij had genomen. Eerst dacht hij dat hij ze in Arizona zou vertellen: dan zou het
in de ‘grote staat Texas zijn waar mijn moeder vandaan kwam, zoals hij het zei. Het was in 
Jeffersonville waar hij hen uiteindelijk het nieuws vertelde. Moe, uitgeput en volgens zijn 
eigen woorden niet in staat te begrijpen waarom dit zo moest zijn, toch was hij trouw aan 
zijn belofte aan God van negen jaar eerder. Hij kon de verzekering waarvan hij wist dat die 
zou komen niet accepteren, aangezien dit niet zijn overeenkomst met God was. Hij sprak over
terugkeer naar zijn oude baan bij het openbare dienstbedrijf, of over het slopen van huizen 
met zijn oude vriend, Broeder Banks Wood.

Het waren deze omstandigheden van ontmoediging en verbijstering die het toneel vormden 
voor het tentvisioen. Het visioen brak toen hij op een ochtend op de rand van zijn bed zat te 
praten met Zuster Meda. In zijn eigen woorden:

Nu, jullie die mij kennen, weten dat ik geen fanaticus ben. Ik zeg deze dingen niet 
tenzij ze de waarheid zijn. Dat klopt. En ik... ik zag het. Toen zag ik Broeder 
Arganbright daar staan. En ik ging op hem af. Hij zei: “Broeder Billy”, zei: “We hebben 
alle gebedskaarten uitgedeeld en alles is nu klaar voor de samenkomst. We hebben 
een manier om u binnen en buiten te brengen.”

“Ik zei: “Dank u, Broeder Arganbright.”



En ik liep naar nog meer broeders toe. En er was nog een broeder die predikte. Ik zei: 
“Wie is hij?”

Ze zeiden: “Ze zetten hem op.”

Ik zei: “Wie zijn zij?” En ze draaiden zich gewoon om en liepen weg. En de man 
maakte... stuurde het publiek weg en liet ze allemaal gaan. En ik zei: “O, u zou dat 
niet moeten doen, want er is geen altaaroproep.”

“O”, zeiden ze... Een andere kerel sprak en zei: “We hebben de offerande 
aangenomen.” Ik zei: “Wanneer is de offerande belangrijker dan zielen voor Christus?” 
Zien? 

En toen nam de Engel des Heren mij mee naar buiten, en Hij nam mij mee naar een 
echte heldere stroom water. Het was het mooiste blauwe water; en grote vissen 
zwommen erin rond. Hij zei: “Ik zal een visser van je maken.”

En Hij zei: “Gooi nu je aas in het water; en als je dat doet, trek het dan de eerste keer 
langzaam; en de volgende keer, geef het een kleine ruk, niet te hard; en de volgende 
keer, trek aan je haak voor de vangst.”

En ik begon mijn lijn in het water te gooien. Ik trok eraan en iedereen begon zich te 
verheugen en te zeggen: “Dat is geweldig. Dat is geweldig.”

Ik raakte helemaal opgewonden en trok er hard aan de volgende eruit; Ik trok de vis 
met alles uit het water. En wat het was, het was een kleine vis, en het was ongeveer 
zo groot als het kunstaas. En ik raakte heb in de war mijn lijn. En ik was mijn lijn aan 
het rechttrekken, en de Man die achter me aan het praten was, hij liep voor me uit, 
gekleed in Palestijnse kleding en een tulband op Zijn hoofd. Hij had een wit gewaad 
aan. Hij zei: “Broeder Branham, dat is het.” 

Ik zei: “Ik weet dat ik het niet goed heb gedaan”, zei ik, “ik heb eraan gerukt terwijl ik 
dat niet had moeten doen.”

Hij zei: “Laat je lijn niet in de war raken in dit soort tijden.”

En ik zei: “Wel, ik doe het zo recht als ik kan. Ik zal heel voorzichtig zijn.”

Hij zei: “Nu, de eerste keer dat ik met u sprak, legde u uw handen op de mensen en 
vertelde hen wat er mis met hen was. En de tweede trek, wel, als je dat deed, zou je 
de geheimen van hun hart kennen. En ik maakte je een ziener voor de mensen. Maar 
je probeerde dit altijd uit te leggen. U had dat niet moeten doen.” Hij zei: “U heeft er 
een openbare vertoning van gemaakt.”

Ik zei: “Het spijt me heel erg.” 



Toen nam Hij me daar vandaan en ik zag een grote enorme tent. Zo’n tent heb ik nog 
nooit gezien. En het was overal volgepakt en vol met mensen. En ik liep naar buiten 
naar de... Het leek alsof ik boven de mensen stond en naar beneden keek, waar ik 
zojuist een altaaroproep had gedaan;

(het beeld is dat hij boven de mensen was, maar onder de tent, kijkend naar het platform, 
alsof hij zojuist een altaaroproep had gedaan - een bekend tafereel voor hem van alle 
bijeenkomsten waar hij bij was geweest)

en honderden en honderden mensen huilden en verheugden zich nadat ze de Heer 
Jezus als hun Verlosser hadden aangenomen.

En ik keek en hoorde toen een man opstaan en zeggen: “Bel de gebedsrij.”

(Op andere plaatsen verwijst hij naar deze man als een vriendelijke, zachtaardige, oudere 
man.)

En mensen begonnen aan deze kant in een rij te gaan staan - naar links van waar ik 
naar beneden keek naar het podium, en ze stonden de hele straat op en neer in de rij 
voor een gebedsrij.

(De gebedsrij vormde zich, zei hij, aan de rechterkant van het podium. Dit was gebruikelijk 
voor hem, omdat de Engel des Heren altijd aan zijn rechterkant stond. Natuurlijk, van waar 
hij ernaar keek, van boven de hoofden van de mensen, neerkijkend op het podium, vormde 
de gebedsrij zich aan zijn linkerkant.)

Ik zag links van mij, wat rechts van mij zou zijn geweest als ik op het perron was, een 
klein houten gebouwtje.

(In andere verslagen van dit visioen vertelt hij over een klein stukje canvas daar en daar was 
een dame die namen aan het nemen was - of zo leek het. Als mensen op een brancard 
kwamen, kwam er een man en duwde ze door. De mensen zouden deze kleine kamer 
binnengaan, vertelde hij later, en ze zouden aan de andere kant, heel gemaakt, naar buiten 
komen.)

En ik zag dat licht, waar ze allemaal de foto van hebben, weet je,

(Deze foto is genomen in Houston, Texas, op 24 januari 1950 - dit is het geelgroene, dat wil 
zeggen, amberkleurige licht zoals de Vuurkolom die de Israëlieten uit Egypte leidde. Hetzelfde
licht dat hij had gezien sinds hij een kleine jongen was en dat hij vaak tegen de mensen had 
gezegd het was daar in de kamer bij hen aanwezig tijdens vergaderingen.),

dat is altijd in de samenkomsten; Ik zag dat licht mij verlaten en naar dat gebouw 
gaan en dat gebouw binnengaan; en een Stem zei tegen mij: “Ik zal je daarbinnen 
ontmoeten; dat zal de derde trek zijn.”



Ik zei waarom?”

Hij zei: “Wel, het zal geen openbare show zijn zoals zij die hadden.” En ik kwam bij.

(Hij kwam uit het visioen.)

Dit visioen kwam op een van de ergste momenten van het leven van de profeet. Hij had net 
negen jaar van de meest succesvolle bediening achter de rug die iemand ooit had 
meegemaakt - en toch was hij hier, buiten het veld zonder uitleg. De kwispelende tongen 
waren onbarmhartig in hun eigen verklaring dat William Branham zijn macht bij God had 
verloren, dat hij zijn gave had verloren. Dit ondanks het feit dat mensen over de hele wereld 
hem tot een geweldige man van God hebben verklaard. Hij had bijna alles kunnen hebben 
waar hij zijn zinnen op had gezet; hij had bijvoorbeeld de anderhalf miljoen dollar kunnen 
houden die een man in Chicago hem had gestuurd, maar hij stuurde het terug.

Zijn post daalde van duizend naar vijfenzeventig brieven per dag. Het enige dat de mensen 
via zijn kantoor ter beschikking stonden, waren gebedsdoeken en gebed voor hun genezing, 
en aangezien hij nooit iets verkocht of promootte, het wispelturige publiek wendde zich tot de
schijnbaar meer populaire. Maar om zijn kantoor open te houden, kwamen zijn uitgaven op 
honderd dollar per dag, dus hij kon niet zomaar stoppen. Hij bevond zich in het dal van de 
beslissing, met al zijn macht op zoek naar de wil van de Heer, toen God hem dit tentvisioen 
gaf. (In ons donkerste uur kunnen we onze grootste hoop verwachten.)

Kort daarna vroeg Broeder Arganbright hem naar Mexico te komen voor een vergadering. Hij 
legde uit dat hij nog nooit naar Mexico was gegaan omdat, zoals hij het uitdrukte: “Ik dacht 
dat dit een van de eerste plaatsen zou zijn waar ik mijn tent zou opzetten.” Het visioen van 
de tent was een grote bron van hoop voor hem, hem door God gegeven om hem te laten 
weten dat, hoewel deze andere fase was afgenomen, er nog een machtigere, vollere fase van
zijn bediening in het verschiet lag. Hij was zo zeker van het tentvisioen dat hij het vergeleek 
met de vele dingen die hij de mensen had verteld voordat hij zijn kerk in Jeffersonville verliet 
- dingen die allemaal waren uitgekomen. Net zoals die dingen waren vervuld - het teken in de
hand en de geheimen van het hart onthuld - legde hij uit, zo zou dit visioen zijn, want het 
was ook “zo zegt de Heer”.

Toen Broeder Arganbright uitlegde dat hij de arena zou krijgen voor de bijeenkomst in 
Mexico, Broeder Branham, met het tentvisioen vers in zijn geheugen, dacht: “Misschien is dit 
het.” Het zou zeker passen bij het panoramische uitzicht van de mensen in het eerste deel 
van het visioen wanneer iemand de bijeenkomst had beëindigd nadat hij het offer had 
aangenomen. Zo stemde hij in met de ontmoeting in Mexico. Broeder Arganbright en Broeder
Jack Moore troffen de nodige regelingen.

Op de dag dat ze naar de samenkomst vertrokken, zei Broeder Branham tegen de anderen: 
“Jongens, we zitten in de problemen.”

De motregen die hij in het visioen had gezien (geopenbaard op een ander moment dan toen 
hij predikte “Inner sluier”) begon. Toen ze bij de arena aankwamen, waren ze verrast. 



Iemand had de vergadering afgezegd. Niemand wist wie het gedaan had. Iedereen wijst elke 
verantwoordelijkheid voor of kennis van deze actie van de hand. De volgende dag nam 
Broeder Branham een vliegtuig terug naar huis naar Jeffersonville.

Broeder Moore probeerde tevergeefs te achterhalen wie de bijeenkomst had ombinden. Het 
mysterie werd nooit opgelost, maar Broeder Moore vertelde Broeder Branham dat als hij hem 
nooit eerder had geloofd, dat zou hij nu zeker doen. Broeder Branham bevestigde dat dit de 
vervulling was van het eerste visioen van de serie waarin het tentvisioen was opgenomen. 
Deze interpretatie was van hemzelf.

Op 8 april 1956, vijf maanden na het tentvisioen, bracht Broeder Branham een boodschap 
met de titel “Visioenen en profetie”. Hij legde uit over de Mexico-reis en gaf de interpretatie 
als het eerste deel van de serie waarin de tentvisie was opgenomen. Hij legde uit dat het 
tweede deel van het visioen, over de vis, de Tweede Trek was, waarbij hij merkte dat hij 
bovennatuurlijke dingen probeerde uit te leggen aan “pinksterbaby’s”. Dit wordt in meer 
detail onthuld in zijn bericht “Heren, is dit de tijd?” Hij zei dat toen dit visioen kwam, hij 
probeerde iets wat op een touw leek in het oogje van een babyschoen te rijgen toen deze 
stem tegen hem zei: “Dat kun je niet doen. Kijk naar het andere uiteinde van de snaar.” Toen 
hij naar beneden keek, ontdekte hij dat het andere uiteinde van het touw precies de juiste 
maat had. Toen hij naar beneden reikte om het op te rapen, veranderde het tafereel en 
plotseling was hij aan het vissen.

Om een compleet beeld te krijgen van de drie visioenenreeksen die het tentvisioen omvatten,
dient men de preken van Broeder Branham “Visioenen en profetie”, “Inner sluier” en “Heren, 
is dit de tijd?” te lezen. Broeder Branham laat er echter geen twijfel over bestaan dat het 
eerste visioen het visioen van de Eerste Trek was, en vervuld werd op het moment van de 
reis naar Mexico. De tweede was aan het woord en de geheimen van het hart kennende toen 
hij de andere ministers probeerde te leren hoe ze moesten “vissen” en de Engel des Heren 
berispte hem door te zeggen dat hij niets anders had gedaan dan een stel vleselijke 
nabootsers voortbrengen - mensen die hem probeerden te kopiëren door zijn uitleg aan hen -
en dat had hij niet mogen doen. Zo legde hij elk deel van het visioen uit behalve het deel 
over de tent.

“Heren, is dit de tijd?”

 Nu, in dit visioen, zoals ik zei, keek ik en ik zag een vreemd iets. Nu, het scheen of 
mijn kleine zoon Jozef naast mij stond. Ik was met hem aan het praten. Nu, als u heel 
nauwkeurig op het visioen acht wilt geven, zult u zien waarom Jozef daar stond.

Ik keek en daar was een grote struik. En op deze struik zat een formatie vogels hele 
kleine vogeltjes, ongeveer anderhalve centimeter lang en anderhalve centimeter hoog 
ze waren kleine oudgedienden. Hun kleine veren waren verfomfaaid. Er zaten er 
ongeveer twee of drie op de bovenste tak, zes of acht op de volgende tak en vijftien of
twintig op de volgende tak zo naar beneden komend in de vorm van een piramide. Die
kleine kerels kleine boodschappers waren behoorlijk uitgeput.



Ze keken naar het oosten en ik was in Tucson, Arizona, in het visioen. Want Hij deed 
het opzettelijk zo, dat Hij niet wilde dat ik in gebreke zou blijven te zien waar het was. 
Ik was bezig een klit van de stekelnachtschade uit de woestijn van me af te trekken. Ik
zei: “Nu, ik weet dat dit een visioen is en ik weet dat ik in Tucson ben. En ik weet dat 
die kleine vogels daar iets voorstellen.” Ze keken naar het oosten. Plotseling kregen ze 
de ingeving te gaan vliegen en weg gingen ze, naar het oosten.

Zodra zij weggingen, kwam er een formatie van grotere vogels. Zij zagen eruit als 
duiven met scherp gepunte vleugels en een grijsachtige kleur, een klein beetje lichter 
van kleur dan deze eerste, kleine, boodschappers. En zij kwamen snel oostwaarts.

Toen ze nog maar net uit mijn gezicht verdwenen waren, keerde ik mij opnieuw om, 
om in westelijke richting te kijken, en toen gebeurde het. Er kwam een explosie die 
werkelijk de hele aarde deed schudden! Nu, mis dit niet! En u op de band, wees er 
zeker van dat u dit goed begrijpt!

Eerst een explosie! Ik dacht dat het klonk als een geluidsbarrière, of hoe u het ook 
noemt, wanneer vliegtuigen door de geluidsbarrière gaan en het geluid terug komt 
naar de aarde. Het schudde gewoon, alsof... het bulderde, van alles! Het zou zoiets als
een geweldige donder- en bliksemslag geweest kunnen zijn. Ik zag het weerlicht niet. 
Ik hoorde alleen die grote explosie die losbarstte, die klonk alsof het ten zuiden van 
mij was; in de richting van Mexico. 

Maar het schudde de aarde en toen dit gebeurde (ik stond nog steeds westwaarts te 
kijken) zag ik, ver weg in de eeuwigheid een formatie van iets aankomen. Het zag 
eruit alsof het kleine stipjes zouden kunnen zijn. Het waren er niet minder dan vijf en 
niet meer dan zeven. Maar ze waren in de vorm van een piramide, zoals deze 
boodschappers, die kwamen.

Toen dat gebeurde, hief de kracht van de Almachtige God mij op om hen te 
ontmoeten. Ik kan zien... Het heeft me nooit losgelaten... Acht dagen zijn 
voorbijgegaan en ik kan het nog steeds niet vergeten. Ik heb nog nooit iets gehad dat 
mij zo bezorgd heeft gemaakt als dat. Mijn gezin kan het u vertellen. 

Ik kon die engelen zien, die achterwaarts gerichte vleugels, ze bewogen zich sneller 
dan het geluid zich zou kunnen verplaatsen. Ze kwamen uit de eeuwigheid in een 
fractie, als in een oogwenk. Niet genoeg om met je oog te knipperen. Ze waren er in 
een oogwenk. Ik had geen tijd om te tellen. Ik had er geen tijd voor, het was alleen 
maar zien. Het waren machtige wezens, grote machtige engelen, sneeuwwit! Hun 
vleugels waren naar achteren uitgespreid en ze deden van ‘fffjjjoe fffjjjoe’, [een 
fluitend geluid Vert.] en toen het gebeurde, werd ik opgenomen, deze 
piramideformatie binnen.

Ik dacht: “Nu, dit is het.” Ik was over m’n hele lichaam verdoofd en ik zei: “O. Dit 
betekent dat er een explosie zal zijn die me zal doden. Ik ben nu aan het einde van 
mijn weg gekomen. Ik moet het mijn mensen niet vertellen, wanneer dit visioen 



weggaat. Ik wil niet dat zij erover weten, maar de hemelse Vader heeft mij nu laten 
weten dat mijn tijd voorbij is. Ik zal het mijn gezin niet vertellen, zodat ze zich zorgen 
over me zullen maken, dat hij op het punt staat te gaan; deze engelen zijn voor mij 
gekomen en ik zal nu vrij spoedig worden gedood in de een of andere soort explosie.”

Toen kwam tot me, terwijl ik in deze ‘formatie’ was: “Nee, dat is het niet. Als het jou 
zou hebben gedood, zou het Jozef hebben gedood”, en ik kon horen dat Jozef me riep.
Toen keerde ik me opnieuw om en ik dacht: “Here God, wat betekent dit visioen?”

Ik vroeg het me af en toen kwam het tot me. Niet een stem het kwam gewoon tot me.
O! “Dat zijn de engelen van de Here die komen om me mijn nieuwe opdracht te 
geven!” En toen ik dat dacht, hief ik mijn handen op en ik zei: “O, Here Jezus, wat wilt 
U me laten doen?” En het visioen verliet me. Bijna een uur lang kon ik niet voelen.
 
Nu, u mensen weet wat de zegeningen van de Here zijn. Maar de kracht van de Here 
is volkomen anders. De kracht van de Here op dat soort momenten, heb ik vele, vele 
keren eerder in visioenen gevoeld, maar nog nooit op die wijze. Het voelt als een 
“eerbiedige vreze”. Ik was zo bevreesd, dat ik als verlamd was in de tegenwoordigheid 
van deze wezens. Ik vertel de waarheid. Zoals Paulus zei: “Ik lieg niet.” Hebt u mij er 
ooit op betrapt dat ik ooit maar iets verkeerd zei over zoiets dergelijks? Er staat iets op
het punt te gebeuren!

Toen, na een poosje, zei ik: “Here Jezus, als ik gedood zal worden, laat het me weten, 
zodat ik mijn gezin hierover niet zal vertellen; maar als het iets anders is, laat het mij 
weten.” Er werd niets geantwoord.

Nadat de Geest me, ik denk ongeveer een half uur of meer had verlaten, zei ik: “Here, 
als het dan betekent dat ik gedood zal worden en dat U met mij klaar bent op aarde; 
dat ik nu zal worden meegenomen naar huis als dat het is, dat is fijn; dat is goed.” Ik 
zei: “Als het zo is, laat het me weten. Zend Uw kracht weer terug op mij. Dan zal ik 
weten dat ik daarover niets aan mijn gezin of wie dan ook moet vertellen, omdat U op 
het punt staat om me te komen wegnemen.” En ik... en er gebeurde niets. Ik wachtte 
een poosje.

Toen zei ik: “Here Jezus, als het dat niet betekende en het betekent dat U iets voor mij
hebt te doen en dat het me later zal worden geopenbaard, zend dan Uw kracht.” En 
het haalde me bijna uit de kamer!!

Hij vertelde dit visioen aan zijn kerk. Later, in dezelfde preek, verwees hij terug naar het 
sterrenbeeld dat op 11 juni 1933 samenkwam, toen hij doopte in de Ohio-rivier, toen dat 
vreemde licht neerdwarrelde en boven het hoofd van deze Baptistenprediker hing, en er 
waren vierduizend mensen getuige van. Sommigen renden weg in angst, anderen vielen in 
aanbidding, maar er sprak een stem uit die zei: “Zoals Johannes de Doper werd gestuurd om 
te voorafgaand de eerste komst van de Heer, uw boodschap zal voorafgaan Zijn tweede 
komst...”



Hij zei: “Zie je wel, er is een verschil tussen engelachtige wezens uit de hemel en aardse 
boodschappers.” Hij wilde dat mensen zouden zien dat er iets gebeurde dat hij niet volledig 
begreep; hij had de gemeentetijdperken gepredikt, maar hij wist dat God hem het tentvisioen
had gegeven. Hij wist dat God hem had verteld dat er nog een grotere bediening moest 
komen, en hij probeerde de kerk uit te leggen dat hij het niet was, maar God die deze dingen
deed, net zoals Hij door de andere boodschappers had gedaan. Omdat dit de boodschapper 
van het zevende gemeentetijdperk was, stond er iets bovennatuurlijks te gebeuren. Hij vroeg 
zijn gemeente,

Wat als het iets is om ons bekend te maken hoe we binnen moeten komen in het 
geloof voor de opname? Is het dat? (Zullen we lopen en over muren springen?) Is er 
iets wat op het punt staat te gebeuren en zullen deze oude, bedorven, zondige 
lichamen worden veranderd? Zal ik zolang leven dat ik het meemaak, Heer? Is het zo 
nabij dat ik het zal zien? Is dit de generatie? Heren, mijn broeders, hoe laat is het? 
Waar zijn we aan toe?

Later in de preek “Heren, is dit de tijd?” vertelt hij hoe het visioen met het Woord vergeleken 
moet worden. (Bedenk dat dit vóór de prediking van de zeven zegels was.)

Of is dit die derde trek, waar Hij me drie of vier jaar geleden over vertelde? De eerste 
trek herinnert u zich wat er gebeurde? Ik probeerde het uit te leggen. Hij zei: “Doe dat
niet!”

De tweede trek Hij zei: “Probeer niet...” en ik trok toch. Herinnert u het zich? U 
herinnert het zich allen, alles staat op geluidsband.

Toen zei Hij: “Er is een derde trek op komst, maar probeer niet om het uit te leggen.”
Ziet u hoe ik dit vanavond benaderde? Ik weet het niet. Maar ik voel me aan mijn 
gemeente verplicht om iets te zeggen. Trekt u uw eigen conclusie.

Als dit de derde trek is, dan ligt er een geweldige bediening voor ons. Ik weet het niet.
Ik kan het niet zeggen, ik weet het niet.

Hij gaat door,

Nu, de eerste trek waren hele kleine vogeltjes; een zwerm. Ze gingen door om de tijd 
tegemoet te gaan, om het komen van de Here tegemoet te gaan de eerste boodschap.
De tweede keer de geheimen des harten. Eerst nam ik een persoon bij de hand, ik 
stond daar gewoon en zei wat ze hadden. Bij de volgende keer werden hun zonden 
geopenbaard en ik zei hen wat ze moesten doen en... Is dat waar? Toen kwam dat 
volmaakt te geschieden, precies zoals God het zei. U bent er getuigen van geweest, 
evenals de wereld en evenals de kerk.

Hij herinnert zich toen hij een kleine jongen was:

Toen ik zei: “Ik zag een engel; het was een smaragdgroen vuur dat brandde”, lachten 



de mensen en zeiden: “Billy, kom tot jezelf.” 

Hij traceerde de volgorde van zijn bediening in zijn preek, vanaf de tijd dat de engel voor het 
eerst tot hem kwam en hij wist “zo zegt de Heer”. Hij zei,

Let op, de eerste kleine zwerm de hand. De tweede was groter, witter duiven de 
Heilige Geest die de geheimen van de harten openbaart. En de derde vlucht waren 
engelen! Geen vogels, engelen! En dat is de eindtijd. Dat is het helemaal.

De volgende week verhuisde hij naar Tucson. In maart van dat jaar (1963) predikte hij een 
boodschap “God Verborgen en Geopenbaard in Eenvoud”, waarin hij zei: “De Opname zal zo 
eenvoudig zijn, tot het een dezer dagen zal komen en niemand er iets van zal weten.”

De dag erna predikte hij “De breuk tussen de kerktijdperken en de zegels”; dan de volgende 
dag “Het Eerste Zegel”. Het was net voor de onthulling van het mysterie van het eerste zegel 
dat hij zei:

Dan komen er zeven geheimenisvolle donderslagen die zelfs helemaal niet geschreven 
staan! Dat is waar! En ik geloof dat door deze zeven donderslagen, in de laatste dagen
geopenbaard zal worden wat nodig is om de bruid te verzamelen voor opname-geloof; 
want met wat wij op dit moment hebben zouden wij er niet toe in staat zijn. Iets moet 
naar voren komen, want wij kunnen nauwelijks genoeg geloof opbrengen voor 
goddelijke genezing.

Laten we hier een moment stilstaan. Wat zag hij in het visioen van de tent gebeuren? Wat zei
hij dat de zeven donderslagen zouden doen? Verander ons. Wat zag Paulus met mensen 
gebeuren? hij zag mensen niet sterven, maar veranderd worden.

Hij zei,

Wij moeten genoeg geloof hebben om veranderd te worden in een ogenblik om van 
deze aarde af weggevaagd te worden, en wij zullen dat over een poosje vinden, zo de 
Here wil, vinden waar het staat geschreven.

Dan zullen alle oordelen van deze boosdoeners... Nu, door de tijdperken heen werden 
deze zegels verbroken, totdat nu het laatste zegel wordt verbroken. En nu, terwijl zij in
afwachting waren van deze zegels en slechts een veronderstelling hadden van wat zij 
deden, zullen nu aan het eind der tijdperken, der gemeente-tijdperken, al deze 
boosdoeners geplaatst worden en opgaan in de verdrukking.

De eerste vier zegels hebben betrekking op heidenen. Het vijfde zegel is geopend, 
geopenbaard en vervuld, want dat waren de Joodse zielen die huilden onder het altaar - 
Hitler die zes miljoen Joden vermoordde. Het zesde zegel is geopenbaard, maar het is niet 
vervuld. Dit is de periode van de verdrukking en zal pas plaatsvinden als de bruid is 
weggenomen. Het zal openen met een machtige aardbeving zoals de mens nog nooit heeft 
meegemaakt. De aardbeving zal een opstanding creëren. Na de aardbeving zal Jezus Zich 



aan Zijn broeders openbaren. Maar als je alles op een rijtje hebt, onthoud gewoon dat het 
verkeerd zal zijn. Hij zegt ons dat we eenvoudige christenen moeten zijn en op elk moment 
klaar moeten staan. Het bruiloftskleed is ook de Heilige Geest. De zeven donderslagen, 
volgens de profeet, zullen ons een opname van geloof geven.

In zijn boodschap “Het Zevende Zegel” vertelde hij over een ervaring waarvan wordt gedacht 
dat deze in de tweede helft van februari 1963 heeft plaatsgevonden in Sabino Canyon, 
Tucson. Opnieuw zocht hij een antwoord op het visioen van de engelen en de betekenis van 
de grote explosie die de aarde om hem heen leek te doen schudden. Dit ondanks het feit dat 
God hem al had laten zien dat dit betrekking had op een grotere bediening die op het punt 
stond aan te breken; maar bedenk dat Johannes de Doper ook de tweede keer had 
ondervraagd, zoals verteld in Mattheüs, het elfde hoofdstuk.

Dus Broeder Branham merkte dat hij in de bergen liep en huilerig tot God of dit betekende 
dat hij zou worden gedood. Maar God had hier een reden voor, want Hij had Zijn aangezicht 
van hem afgewend, hem zonder vrede achterlatend bij het zoeken naar dit antwoord en 
terwijl Broeder Branham vrede voor zichzelf zocht, gaf God hem het Woord voor de bruid. Dat
bewees dat God van hem hield, want dat is een kastijding die een mens nauwelijks kan 
verdragen: wanneer je God iets zoekt voor jezelf en Hij keert zich van jou af, maar geeft 
iemand anders iets door jou. Hij stak zijn handen omhoog en riep tot God, toen plotseling het
zwaard in zijn hand sloeg.

En “Het Zevende Zegel” Hij zei,

Als er nog gezegd was: “Een zwaard van een koning”, maar er werd gezegd: “Het 
zwaard van de Koning” en er is maar één “de Koning” en dat is God! En Hij heeft één 
Zwaard: dat is Zijn Woord, waar ik door leef! Zo helpe mij God... om Zijn heilige 
rusting aan te trekken met dit heilig Woord dat hier ligt. Het is het Woord. Amen!

Het maakt niet uit hoeveel duizenden keren hem zulke dingen overkwamen, hij zei dat hij er 
nooit aan gewend was geraakt. Zo was het met het zwaard in zijn hand, en er kwam een 
angst over hem. Toen zei deze stem: “Wees niet bang. Dit is die derde trek.”

Maar de tent was de derde trekkracht, de ontploffing; hij zei: “Zou dat de derde trek kunnen 
zijn?” Nu, het Woord dat tot hem kwam en zei dat dat de derde trek was.

In “Kijk weg naar Jezus”, vertelt Broeder Branham aan degenen die spiritueel zijn, van vijf 
keer dat het gesproken woord zich had gemanifesteerd. Hij sprak een vis tot leven, 
eekhoorns tot bestaan, tot het hart van een weduwe, tot een storm in Colorado en een tumor
die verdwenen was in zijn vrouw. Vijf keer. Hij zei,

“Net zo zeker als de eerste en tweede trek werden geïdentificeerd, is de derde trek 
geïdentificeerd.”

Hij zei:



“wanneer de druk naar beneden komt, zul je zien wat je tijdelijk hebt gezien worden 
gemanifesteerd in de volheid van zijn kracht... vrienden van mij, blijf stil en blijf 
gewoon doorgaan... En ik moet even stil blijven liggen.”

Dus het tentvisioen is de Derde Trek; het openen van de zegels is de Derde Trek; komst van 
het Woord is de Derde Trek; en nu is het gesproken woord is de Derde Trek.

In “Het Zevende Zegel” zei hij:

De derde trek, herinnert u het zich? Hij zei: “U hebt hier zoveel nabootsers van gehad, 
als u probeerde het te verklaren.” Hij zei: “Probeer het hier zelfs niet mee.” Herinnert u
het zich? Hoevelen herinneren zich dat visioen? Wel, het staat allemaal op de banden 
die overal heengaan. Dat is ongeveer zes jaar geleden - zeven jaar geleden. Ja, zeven 
jaar geleden. Hij zei: “Probeer dat niet te verklaren.” Hij zei: “Dit is de derde trek, maar
Ik zal u daarin ontmoeten.”

Merk op dat dit is wat de Engel in het tentvisioen zei. Broeder Branham brengt al deze dingen
met elkaar in verband in wat hij de derde trek noemt. Hij heeft hen niet gescheiden. Hij 
vervolgde in “Het Zevende Zegel” en zei:

Ik stond daar met een kleine babyschoen toen Hij mij dat vertelde en zei: “Nu, haal 
voor de eerste keer op. En bij die eerste trek zal de vis achter het aas aan gaan.” Hij 
zei: “En let dan op uw tweede trek”, zei Hij, “want dan zal er slechts kleine vis zijn.” Hij
zei: “Dan zal de derde trek resultaat hebben.”
En al die predikers kwamen daar om mij heen staan en zeiden: “Broeder Branham, wij 
weten dat u het kunt. Halleluja, broeder Branham.” (Daar kom ik altijd mee in de 
knoop, met een stel predikers. Ik houd van mensen, maar zij willen dat je alles 
verklaart, dit en dat.)

Ik zei: “Wel, ik weet het niet.” Ik zei: “Ik heb verstand van vissen.” Ik zei: “Het eerste 
wat je doet is dit. Je ziet al de vissen rondzwemmen; je moet rukjes geven aan het 
aas.” (Wel, dat is precies de tactiek van het vissen.) Dus zei ik: “Geef rukjes aan het 
aas.” Nu, ziet u, toen ik de eerste keer rukjes aan het aas gaf, ging de vis er wel 
achteraan, maar het waren kleintjes. Dat is precies de wijze waarop zij vingen. Dus 
toen zei ik: “Vervolgens sla je...” en ik trok ze eruit op de oever en ik had een vis, maar
hij zag eruit als een velletje over het aas, zo klein was hij. En toen stond ik daar en 
Iets zei: “Ik vertelde je dat niet te doen!” En ik begon te huilen.

De hele lijn was zo om mij heen in de war geraakt en ik had... ik stond daar te huilen 
met mijn hoofd zó naar beneden. Ik zei: “God, o vergeef mij. Ik ben een dom persoon.
Here, vergeef mij.” En ik had deze lijn en dat wat ik in mijn hand had was een 
babyschoentje, ongeveer zó lang. En ik had... die veter was ongeveer zo dik als mijn 
vinger - ongeveer zoiets als een halve duim [13 mm]. En het oogje in dat schoentje 
had net ongeveer de afmeting van een... was waarschijnlijk iets kleiner dan anderhalve
millimeter. En ik probeerde die grote, halve duims veter in die kleine schoen vast te 
rijgen.



En er kwam een stem die zei: “U kunt Pinksterbaby’s geen bovennatuurlijke dingen 
onderwijzen.” Hij zei: “Laat ze varen!”

En precies toen nam Hij mij op. Hij nam mij op en plaatste mij zeer hoog waar een 
samenkomst aan de gang was - het leek op een tent of een kathedraal van de een of 
andere aard. En ik keek en daar was een klein hokje - klein huisje daar aan de kant. 
En ik zag dat dit Licht tot iemand boven mij sprak - dit Licht, dat u daar op de foto 
ziet.
Het wervelde zó bij mij vandaan en ging naar die tent en zei: “Ik zal u daar 
ontmoeten.”

En sprak: “Dit zal de derde trek zijn en u zult het aan niemand vertellen!”

En in Sabino Canyon zei Hij: “Dit is de derde trek.” En er zijn drie grote dingen, die 
ermee gepaard gaan; één ervan werd gisteren ontvouwen, het andere vandaag, en er 
is één ding dat ik niet kan uitleggen, omdat het in een onbekende taal is. Maar ik 
stond daar en keek er rechtstreeks naar, en dit is de derde trek die opkomt. En de 
Heilige Geest van God... O my! Dat is de reden waarom de hele hemel stil was!

Op dit punt deed hij de volgende diepgaande uitspraak. Hij zei,

Ik kan hier maar beter stoppen. Ik voel mij gewoon tegengehouden om er iets meer 
over te zeggen. Ziet u? Dus bedenk slechts, de reden waarom het zevende zegel niet 
geopend werd, de reden waarom Hij het niet openbaarde, was opdat niemand er iets 
over zou weten. En ik wil dat u weet, dat voordat ik er ook maar één woord over wist, 
dat visioen jaren geleden kwam. Herinnert u zich dat? En hier is het net als dit andere 
- het past rechtstreeks in het Woord, precies waar het was. En God kent mijn hart. Ik 
heb nooit één keer aan zoiets dergelijks gedacht, en hier was het. Het is later dan wij 
denken. O my! Het toont gewoon dat het van God is, want zie, het past precies in de 
beloften van God uit het einde van de Boodschap.

Merk op. Let nu op, want de eind-der-tijd-Boodschap, dit zegel, na alle... Hij heeft al 
de zes zegels geopenbaard, maar er wordt niets gezegd over het zevende zegel. En 
het eindtijd-zegel, als het begint, zal absoluut een totaal geheim zijn volgens de Bijbel.
Voordat wij dat wisten... En bedenk, Openbaring 10:1-7 (1 tot en met 7, hoofdstuk 
10:1-7) aan het einde van de boodschap van de zevende engel, zouden AL de 
geheimenissen van God bekend zijn. Wij zijn in de eindtijd - de opening van het 
zevende zegel.

Hij vervolgde later in dezelfde preek:

Nu, wat dit grote geheim is, dat onder dit zegel ligt, weet ik niet. Ik weet het niet. 

(Als hij zei dat hij het niet wist, en we zeggen wat hij zegt, hoe kunnen we dan zeggen dat 
we het wel weten? Stel dat we zeggen dat hij het echt wist, dan zouden we de profeet een 



leugenaar noemen.)

Ik kon er niet achter komen. Ik zou niet kunnen vertellen wat het precies zei. Maar ik 
weet dat het die zeven donderslagen waren, die zich vlak na elkaar lieten horen en 
gewoon zeven verschillende keren dreunden en het ontvouwde zich in iets anders wat 
ik zag. 

(omdat het in onbekende talen was.)

Toen ik dat gezien had, keek ik naar de uitlegging, die daar langs bewoog, maar ik kon
niet uitmaken wat het was.

Zo is het precies, vriend. Ziet u? Het uur ervoor is er nog niet helemaal, maar het 
beweegt zich in die kringloop, zie. Het is dichtbij aan het komen. Dus voor u is het 
zaak om te bedenken, dat ik tot u spreek in de Naam des Heren: Weest bereid, want u
weet niet op welke tijd iets kan gebeuren.

Een groep broeders in Phoenix vroeg Broeder Branham, verwijzend naar zijn tentvisioen, wat 
ze konden doen om te helpen. Hij zei hun om er zeker van te zijn dat ze in de opstanding 
zijn.

Hij zei dat de manifestatie van het gesproken woord het geloof van de opname zal brengen. 
Hij zei ook dat de zeven donderslagen het geloof van de opname zullen brengen. Deze 
termen zijn volgens de profeet synoniem. Als je erover nadenkt, o, wat moeten die gesproken
woorden dan gaan donderen! Zeven van hen, die precies tegen elkaar aansloegen. Mensen 
zullen hun oren willen vasthouden voor het geluid ervan. Hij zegt dat de derde trek een 
mysterie is waarover niet gesproken mocht worden en hij zegt ook dat het visioen van de tent
een mysterie was dat hij niet kon vertellen, en dat het de Derde Trek was.

Wanneer hem over deze dingen wordt gevraagd, antwoordt hij zonder meer: “Ja, dat zal het 
geloof van de opname brengen.” Broeder Branham vertelde me dat de doden in Christus 
eerst zullen opstaan en minimaal dertig dagen op deze aarde met ons zullen doorbrengen. 
Dat zou ervoor moeten zorgen dat er iets gebeurt. Maar op zijn tape “Vragen en Antwoorden”
(augustus 1964) zegt hij dit:

“...en dan komen we allemaal bij elkaar. En wanneer ze beginnen samen te komen, 
dan zullen wij, die in leven zijn en overblijven, veranderd worden. Deze sterfelijke 
lichamen zullen de dood niet zien, maar plotseling zal het zijn alsof er een zwaai over 
ons heen gaat en je zult veranderen. Je keert terug zoals Abraham was van oude man 
naar jonge man, van oude naar jonge vrouw, en wanneer deze plotselinge verandering
- en na een tijdje, reis je als een gedachte en je kunt zien dat degenen die al zijn 
herrezen.”

U moet worden veranderd om ze te zien. Maar hij zegt ook dat wanneer we onze dierbaren 
zien, we zullen weten dat de tijd nabij is. Wat komt eerst? Ik wil veranderd worden.



Hij zei in “De Opname ” dat er een “roepen was - die boodschap vertelde de bruid zich klaar 
te maken. Die stem zal de doden opwekken en die bazuin zal ons allemaal samenbrengen.” 
Bedenk dat als iemand zegt dat hij het weet, hij het bij het verkeerde eind heeft, want alleen 
God weet deze dingen. Maar onthoud ook dat Paulus zei dat we niet allemaal moeten slapen. 
Paulus zag dat mensen veranderd werden. Broeder Branham zag dat mensen veranderd 
werden. Hij zag kreupelen hun ledematen terugkrijgen, mensen gezond gemaakt, oude 
mensen jong teruggekeerd; daarom is zijn tentvisioen schriftuurlijk. Hij zag niets gebeuren 
waar de Schrift niet over spreekt.

Nu zegt hij dat de Derde Trek niet bekend zal zijn en de tentvisie niet bekend zal zijn. Zullen 
we volwassen genoeg zijn om te zien dat niemand zal weten wat het is totdat het gebeurt? Ik
heb een hoop, en ik weet dat het is “zo zegt de Here”, en het zal gebeuren. Ik weet dat het 
visioen van de tent, de derde trek, de zeven donderslagen en de opname zo nauw met elkaar
verbonden zijn dat wij, in onze vleselijke geest, ze nooit zouden kunnen scheiden. Maar een 
dezer dagen zullen ze spoedig vervuld worden. Dan kunnen we terugkijken en de mysteries 
zien zoals ze werden onthuld.

Broeder Branham zei dat een grote bron van problemen onder de discipelen was dat ze niet 
uit elkaar konden gaan als God sprak en Jezus de man was aan het praten. Zo was het ook 
met Broeder Branham en zijn tentvisioen en de verschillende interpretaties.

Broeder Branham zei ook dat er niets gebeurt in het natuurlijke, maar dat het het geestelijke 
typt. De mens heeft nu voet op de maan gezet - en is teruggekeerd. Het is tijd voor degenen 
die dit leven hebben verlaten om terug te keren - en ze zijn nog maar zo ver weg zoals we ze
stellen...
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